
Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 
 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 2.9.2024 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás,. MBA privítal, poslankyne, poslancov, hlavného 

kontrolóra, zamestnancov  a hostí. Otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva v Ini. Požiadal  

o vypnutie zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou pozvánky.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje program zasadnutia 

K bodom programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. I. 

Bod 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

 do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Filip Žák, Richard Vallo 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje členov návrhovej komisie 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov zápisnice určil: 

Marianna Grmanová a Marek Hentek 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov 

zápisnice.  

K 2 bodu programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. II. 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

P. Obický prečítal uznesenia zo zastupiteľstva zo dňa 3.6.2024. Skonštatoval, že všetky 

úlohy sú splnené, alebo sú v štádiu riešenia.Uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  

K 3 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č.III. 



Bod 4 Informácie o plnení rozpočtu za 2Q 2024, rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o plnení rozpočtu za rok 2Q 2024. 

Informácie tvoria prílohu zápisnice. Zároveň predniesla návrh na rozpočtové opatrenie č. 

2/2024 nakoľko, niektoré položky v rozpočte neboli uvažované a rozpočtované, niektoré boli 

prečerpané. Návrh na rozpočtové opatrenie je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o plnení rozpočtu za 2Q 2024.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 2/2024. 

K 4 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

Bod 5 Žiadosť o povolenie montáže klimatizačného zariadenia na bytový dom Iňa č. 123 

Dňa 24.7.2024 sme na obecný úrad dostali písomnú žiadosť o povolenie na montáž 

klimatizačného zariadenia od pána Martina Drienovského, nájomníka bytu č. 3 v bytovom 

dome Iňa č. 123. Nakoľko im do bytu svieti slnko od doobedia až do večera byt sa im veľmi 

prehreje. V minulosti sme už klimatizačnú jednotku nájomníčke bytu č.5 schválili. 

Odporúčam schváliť aj túto žiadosť. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje montáž klimatizačného zariadenia nájomníkovi bytu 

č. 3 v bytovom dome Iňa č. 123 

K 5 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

Bod 6 Prejednanie zmluvy pre budovanie optického internetu v obci Iňa 

Rokovali sme s viacerými dodávateľmi optického internetu, K2NET a OSTV. Káblové 

vedenie by išlo po stĺpoch, zavesené na našich konzolách obecného rozhlasu. Firma OSTV 

nám už aj predložila návrh zmluvy o užívaní siete, ktoré vám predkladám. Ešte rokujeme aj 

k firmou K2NET, počkáme si na návrh zmluvy od nich.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje starostu obce rokovaním a podpisom najvýhodnejšej 

zmluvy s dodávateľom optického internetu  

K 6 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 

Bod 7 Informácie starostu 

Deň obce-akcia prebehla podľa plánu, ohlasy od občanom boli pozitívne, chcel by som aj 

touto cestou poďakovať všetkým, ktorý prišlo pomôcť veľmi si to vážim 

Nový obecný rozhlas- v júli sme namontovali nový obecný rozhlas, ktorý financoval NSK 

v sume 5000€ a zvyšok sme dofinancovali z RF. Vymenili sme komplet kabeláž, namontovali 



nové amplióny, ústredňu. Ohlasy od občanom sú pozitívne, rozhlas je počuť čistejšie a je 

rovnomerne rozdelený, aby mal dosah po celej obci. 

Nové detské a workoutové ihrisko- v priebehu júla nám firma Veríme v zábavu prišla 

zrealizovať ihrisko, brali sme municipálny úver od Prima banky, ktorý sme si schválili na 

minulom zastupiteľstve, po vykonaných prácach sme  museli dosiať trávnik, budeme ho 

slávnostne otvárať 21.9. nakoľko ešte čakáme pokiaľ tráva vyrastie, akciu sme si schválili na 

minulom zastupiteľstve v hodnote do 500€. Po ukončení prác budeme posielať do PPA 

žiadosť o preplatenie schválenej sumy. 

Osadili sme dopravné zrkadlo pri multifunkčnom ihrisku. 

Dali sme opraviť cestu na kolóniu, cestári použili turbo dúchadlo. 

Obchod v obci- v júli sa v obci otvorili potraviny a rozličný tovar, ohlasy občanov sú veľmi 

dobré. 

Hody- preberali sme to aj na minulom zastupiteľstve, 1. októbrová nedeľa, vychádza to na 

nedeľu 6.10.2024, na sobotu, nedeľu objednáme kolotoče, schválili sme si rozpočet 500€. 

Skúsime osloviť občanov, či budú mať záujem o súťaž vo varení gulášu, mohli by sme túto 

akciu spojiť s hodami, čiže v sobotu 5.10.by sa varil guláš 

Akcia október mesiac úcty k starším-na minulom zastupiteľstve sme si schválili rozpočet 

600€, harmonikár, občerstvenie a malý darček, nakoľko nám pán Kolečáni už dokončil 

publikáciu o histórií obce, rozmýšľal som, že by sme ako darček na akciu mohli dať vytlačiť 

do každej domácnosti s dôchodcami túto publikáciu, akcia bude v sobotu 26.10.2024. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie starostu. 

 

K 7 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

Akcia Mikuláš-v piatok 6.12., balíčky pre deti v hodnote od 5-10€ príde Mikuláš 

s pomocníkmi, tvorivé dielničky pre deti, skúsime osloviť predajcov na vianočné trhy. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu Mikuláš podľa predloženého návrhu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

Bod 8 Interpelácie poslancov 

Neboli prednesené žiadne. 

 

Bod 9 Rôzne 

Tlač publikácie o histórií obce- pán Kolečáni nám dopísal knižku a bola by škoda, aby zostala 

nevytlačená. Chcel by som dať vytlačiť 1 knižku do každej domácnosti pre našich občanov. 

Pánovi Kolečánimu, by som chcel aspoň symbolicky za jeho prácu a snahu dať 100€ ako 

odmenu. Kontaktujem kníhtlače v Leviciach a vyberiem najvýhodnejšiu cenovú ponuku. Na 

vytlačenie by sme potrebovali 600€, nakoľko výtlačky pre dôchodcov pôjdu zo schválených 



peňazí na akciu október mesiac úcty k starším. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje tlač publikácie o histórií obce v sume 600€. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje odmenu 100€ za napísanie publikácie pánovi 

Kolečánimu. 

 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 Bod 10 Diskusia 

-pani poslankyňa Grmanová predniesla, že by sme mohli kúpiť nové interiérové dvere do 

kúpeľne do bytu č. 5 v bytovom dome č. 123, nakoľko sa rozpraskali vplyvom vody- nové 

dvere budú financované z bytovkového fondu opráv. 

-pán poslanec Vallo predniesol, že viacerí občania sa pýtali čo je s fontánou a drevenou 

studňou, ktoré boli pred obecným úradom-nakoľko nám prebehla výstavba nového detského 

a workoutového ihriska všetky staré prvky museli ísť preč spred obecného úradu, už 

v projekte ihriska, ktorý vytvoril architekt sa so starými prvkami nepočítalo, fontána bola 

nefunkčná,  studňa, ktorá mala byť pôvodne dekoratívna, ale už mala prehnité a rozpraskané 

drevené latky nakoľko sa neošetrovala boli vyradené z majetku na minulom zastupiteľstve. 

- pani poslankyňa Szabóová predniesla, že viacero občanov v obci po večeroch páli zelený 

odpad, poprípade pália odpady v sude- je to zakázané na koľko HaZZ Levice vydal výstrahu 

ohľadom zvýšeného nebezpečenstva požiarov, je to veľmi nepríjemné nakoľko sa nedá 

vyvetrať večer a niektorí sušia prádlo vonku, občania môžu nahlásiť pálenie hasičom, tí môžu 

výjazd dať preplatiť a uložiť pokutu. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli prednesené. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

Bod 11  Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za 

aktívnu  účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

Overovatelia zápisnice: Marianna Grmanová 

   Marek Hentek 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 

 


